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Írásbeliválasztigénylő kérdés

Kövér Lászl ó
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök úr!

Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr . Fazekas Sándor vidékfejlesztési miniszter úrhoz
„A rábaközi sertéstartók kártalanítása” címmel .

A kérdésre adott választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr!

Mint az Ön előtt is ismert, a csődeljárás alatt álló Pápai Hús 1913 Kft. komoly beszállítói tartozásokat
halmozott fel az elmúlt években. A sertéstartók, a pápai húsgyár beszállítóinak jelentős része rábakőzi
gazda, akik bizakodva várják a gyári tartozások kiegyenlítését, félve azonban attól, hogy a tartozáso k
kiegyenlítésénél a "sor végére" kerülnek .

A sajtóban az elmúlt hetekben lehetett olvasni arról, hogy a Vidékfejlesztési Minisztérium – bár ez nem
lenne kötelessége, lévén, egy piaci vállalkozás felel őtlen gazdálkodása juttatta ide a beszállító sertéstartóka t
- az érintett beszállítókat mégis valamilyen formában kártalanítja.

Kérdésem ennek fényében a kővetkező :

1 . Igazak-e a sajtóhírek, miszerint a pápai húsgyár egykori (így a rábaközi) beszállítói kártalanítás t
remélhetnek? Mekkora összegű lesz ez a kártalanítás?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2013. szeptember 24.

Gyopáros Alpár
Fidesz – Magyar Polgári Szövetség
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